
Wloclawek 28.05.2024

Jarosfaw Chmielewski

Radny Rady Miasta

Pan

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta

W mieniu mieszkafc6w osiedla Potudnie, prosze o uprzqtniqcie terenu znajdujqcego siq w
okolicach nowego budynku Tertio Ponte, po budowie drogi zostal piasek i inne materiaty.
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